
ВИТЯГ  

з протоколу № 5 

засідання кафедри «Безпека праці та навколишнього середовища» 

Національного технічного університету «Харківський політехнічний інститут» 

від 21.12.2022 р. 

 

ПРИСУТНІ: 22 з 26 науково-педагогічних працівників кафедри. 

Студенти: Мезенцев С.М. (МІТ-М622), Дерев’янко О.Є. (МІТ-М622), 

випускники: Деркач В.В. (МІТ-М619), Павліш Ю.І. (МІТ-М620), Лабінцева І.В. 

(МІТ-М621). 

СЛУХАЛИ: пропозиції студентів другого (магістерського) рівня вищої 
освіти та випускників кафедри щодо покращення ОПП  - Охорона праці. 

ВИСТУПИЛИ: гарант освітньої програми «Охорона праці» (магістри) 

проф. Березуцький В.В., доц. Янчик О.Г. щодо результатів проведення 

анкетування, спілкування зі студентами-магістрами та випускниками кафедри, 

які були ознайомлені з ОПП для обговорення шляхів її розвитку, що дає змогу 

врахувати їх думки. 

Були висунуто наступні пропозиції. 
1. МЕЗЕНЦЕВ С.М. – студент гр. МІТ-М622 запропонував: 

– для покращення якості підготовки зменшити кількість лекційних годин з 
дисципліни «Техногенна та екологічна безпека в умовах виробничо-

господарської діяльності», а більше годин виділити на виконання курсової 
роботи з цієї дисципліни. 

2. ДЕРЕВ’ЯНКО О.Є. – студент гр. МІТ-М622: 

– додати більше годин на дисципліну з блоку загальна підготовка 
«Інноваційне підприємництво та управління стартап проектами»; 

– додати до дисциплін вільного вибору профільної підготовки дисципліну, 

спрямовану на застосування програмування в цивільній безпеці. 
3. ДЕРКАЧ В.В. – випускниця гр. МІТ-М619: 

– зменшити кількість аудиторних годин з дисципліни «Основи наукових 

досліджень», а більше уваги приділити саме самостійній роботі студента з цієї 
дисципліни; 

– приділяти більше уваги самостійній роботі студентів для засвоєння 

матеріалів лекцій та пропонувати тести з тем дисциплін, що надасть 
можливість використовувати набуті знання та логічне мислення. 



4. ПАВЛІШ Ю.І. – випускниця гр. МІТ-М620: 

– вважаю, що кількість матеріалу для розрахунків занадто велика, потрібно 

більше практики, де завдання виконуються не поодинці, а групою. Таким 

чином, буде більше інтерактиву, більше реального навчання професії. 
5. ЛАБІНЦЕВА І.В. – випускниця гр. МІТ-М621: 

– якщо є така можливість – зменшити загальну кількість аудиторних годин 

протягом тижня, оскільки я поєдную працю з навчанням. 

 

УХВАЛИЛИ: 

1. Прийняти інформацію до відома. 
2. Враховуючи пропозиції студентів і випускників, запропонувати гаранту 

освітньо-професійної програми «Охорона праці» магістерського рівня 

скорегувати з лекторами зміст освітніх компонентів, які відображають сучасні  
тенденції розвитку в галузі охорони праці.  

 

 

РЕЗУЛЬТАТИ ГОЛОСУВАННЯ:  

«За» – одноголосно. 

 

 

Завідувач кафедри «Безпека праці  

та навколишнього середовища»                          Вячеслав БЕРЕЗУЦЬКИЙ 

     

 

Секретар                 Наталя ТВЕРДОХЛЄБОВА 

 


